
   
      

    
STYRELSEPROTOKOLL NR 2 SPF BRÄKNE-HOBY  

Tid o plats: 7 februari 2017 15.00 Kulturhuset 

 

 

Närvarande: Berit Ljungström, Birgitta Steneld, Kerstin Linde, Birger Svensson, Lisbeth 

Eriksson, Hasse Jonsson, Elisabet Peterson, Marita Larsson samt Gustav Fredriksson 

Frånvarande: Ewa Ekström 

 

1. Mötets öppnande:  

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

2. Godkännande av dagordning:  

Dagordningen godkändes. 

3. Val av justerare av dagens protokoll:  

Justerare Birgitta Steneld. 

4. Godkännande av föregående protokoll:  

Föregående protokoll godkändes. 

5. Styrelsens rapport:  

Planering inför årsmötet genomgicks.  

6. Valberedningsarbetet:  

Valberedningen kommer att lämna förslag på ny ordförande, styrelseledamöter samt övriga 

funktionärer på årsmötet. Likaså kommer valberedningen med förslag på årsmötets 

justeringsmän och eventuella rösträknare.  Verksamhetsberättelse och verksamhetsplan 

kommer att delas ut till alla på årsmötet. 

7. Inför årsmöte: 

En motion har inkommit från Erika Von Buxhoeveden men efter föreskrivet datum. Den 

kommer att tas upp som information och diskussion på årsmötet. Den nya styrelsen kommer 

att behandla den vidare. 



8. Kassörens rapport / Medlemsrapportering:  

Fortfarande problem med medlemsregistret. Ca 40 st har betalt medlemsavgift för 2017. 

Antalet medlemmar idag 190. 

Kassarapporten läggs till protokollet. 

9. Program 2017: 

Allt som avser vårprogrammet är klart och kommer att tryckas. Bekräftelse från Bengt 

Roslund och ICA har inkommit. Till Bengt Roslunds föredrag är Belganet-Hallabro och 

Tingsryd inbjudna. Till Allsångskvällen 27 april är Belganet - Hallabro inbjudna.  

En-dagsresan 23 maj blir till Hässleholm där vi besöker en ”stor” modelljärnväg samt till 

Hovdala Slott. På båda ställena får vi guidning. Närmare detaljer meddelas senare. 

Resan till Norge 7 -  11 augusti är under planering. Fortfarande gäller endast 

intresseanmälan (alltså inget bindande ännu!)   

10. Bygd i samverkan: 

Birgitta Steneld rapporterade från Bygd i Samverkan. Den 9/2 kommer de att åka till 

Stadshuset och samtala med kommunalrådet Roger Fredriksson. Ett nytt integrationsprojekt 

skall startas där Jenny Rydberg och Erika von Buxhoeveden kommer att arbeta. Frågan om   

en cykelväg till Järnavik kommer också att tas upp. Bygd i Samverkan kommer att bemanna 

biblioteket varje tisdag. Årsmöte hålls den 13 mars på Folkhögskolan kl 18.30.  

11. Hemsidan: 

Besöksstatistiken är ännu inte klar. Det är viktigt att nya styrelsen har kontinuerlig kontakt 

med Hasse Jonsson som fortsätter arbeta med hemsidan. Han kommer däremot inte att vara 

med i styrelsen.   

12. Övriga frågor 

Birgitta Steneld lämnar styrelseuppdraget men kommer även i fortsättningen ha hand om 

nycklarna till Bygdegården och var behjälplig med ljudanläggningen. Utbildning av 

hjärtstartern blir den 8 mars kl 18.00 i Bygdegården tillsammans med Lions Club och 

Bygdegårdsföreningen. Bra om så många som möjligt från vår förening och framför all 

styrelsen är med på denna genomgång. 

13. Mötet avslutas:  



Ordförande tackade för visat intresse och avslutade sitt sista möte i SPF:s styrelse. Hasse 

Jonsson tackade för ett bra ordförandeskap. 

 

Vid protokollet                        Justerare 

 

 

Marita Larsson      Berit Ljungström            Birgitta Steneld  


